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Alweer anderhalf jaar zijn wij samen met de gemeenteraad en het College onderweg naar 
een vitaal Uden. De visie en doelstellingen die wij hebben afgesproken, zien wij 
grotendeels terug in de begroting. Een begroting waar niet alleen wij, maar ook de 
Udenaar zich prima in kan vinden, gelet op het zeer beperkt aantal insprekers tijdens de 
inspraakavond op de begroting! Onze, inmiddels befaamde, uitspraak ‘Geen Geld, geen 
vakantie!’ geldt ook dit jaar weer voor de begroting: gelukkig zien wij weer een sluitende 
begroting.  
Hiermee kunnen wij nu en in de toekomst kleur blijven geven aan… 
 
Infrastructuur in Uden 
Ook de komende jaren staan er een aantal investeringen in onze gemeente op het 
programma. Er wordt voor 2,4 miljoen geïnvesteerd in infrastructuur. Goed om te zien dat 
onder andere de Birgittinessenstraat en de St. Jansstraat gerenoveerd en heringericht 
worden. Jong Uden ziet dat dit gebied steeds drukker bezocht wordt door uitgaanspubliek 
en verkeer. Daarom vinden wij het belangrijk dat er geïnvesteerd wordt in de 
(verkeers)veiligheid en bereikbaarheid van dit gebied.  
 
Winkelen en recreëren in Uden 
Gratis WiFi in het centrum stond hoog op ons verlanglijstje. Fantastisch dat dit 
gerealiseerd wordt! Naast het voordeel dat we aan al onze bezoekers gratis internet 
kunnen bieden, geeft dit wellicht in de toekomst ook goed inzicht in bezoekersstromen en 
kunnen we de bezoekers eenvoudig informeren, wat bijdraagt aan een nog gastvrijer en 
vooral een gezelliger Uden.  
Het afgelopen jaar heeft Uden grote stappen gezet in een gezellige en gastvrije gemeente. 
Jong Uden is erg blij met de ontwikkelingen die we hebben kunnen zien in de vorm van 
Hoek Promenade en het Brabantplein dat een flinke opleving heeft gekregen. Met de 
renovaties en de herinrichtingen die de gemeente voor de komende jaren op rol heeft 
staan, zetten we nog meer stappen in de goede richting. We vinden het dan ook 
teleurstellend dat de herinrichting van de Marktstraat uitgesteld wordt. Mochten we ergens 
een (grote) financiële meevaller krijgen, dan stellen wij voor deze voor de Marktstraat in te 
zetten. Wij hopen dat ook het College in dat geval deze herinrichting met prioriteit oppakt. 
Is het College bereid om de herinrichting van de Marktstraat als topprioriteit te 
beschouwen indien er sprake is van een financiële meevaller? 
 
Jong Uden is trots op het feit dat vele nieuwe evenementen een kans hebben gekregen in 
onze gemeente. 24 Uur Uden, dat afgelopen zomer haar tweede editie heeft beleefd, is 
een uitstekend voorbeeld van een evenement dat de gemeente op de kaart zet. Ook 
vinden wij het goed om te zien dat er op meer plekken in Uden op een creatieve manier 
evenementen worden georganiseerd, zoals op het Sint Jansplein, de Markt, in het 
Bevrijdingspark en het sportpark. 
 
Jong Uden wil zich blijven inzetten voor het promoten van onze gemeente en de 
evenementen die we hebben. Wij vinden het dan ook logisch om te zien dat binnenkort de 
krachten van citymarketing en het centrummanagement worden gebundeld. Wij denken 
dat hiermee een efficiëntie- en een effectiviteitsslag kan worden gemaakt en we op deze 
manier de gemeente en het centrum, als kloppend hart daarvan, nog beter op de kaart 
kunnen zetten. 



Cultuur in Uden 
De komende jaren gaat er €150.000,- bezuinigd worden op cultuur. Jong Uden hecht veel 
waarde aan de culturele voorzieningen in onze gemeente en roept het College op om 
samen met de culturele sector te bekijken waarop en hoe we gaan bezuinigen, zonder dat 
de kracht van de Udense culturele sector verloren gaat. Alhoewel wij zeer veel vertrouwen 
hebben in het College en de culturele sector, vragen wij het College ons tijdig te 
informeren over de actuele stand van zaken inzake de bezuinigingstaakstelling. 
 
Met het faillissement van het MIK is er een belangrijke speler van het toneel verdwenen. 
Gelukkig liggen er in Uden veel kansen om de cultuureducatie nog beter in te richten. De 
gemeente gaat samen met alle culturele organisaties een nieuwe Uitvoeringsagenda 
Cultuur 2016-2020 opzetten om de cultuurvisie te actualiseren. Gezien de betrokkenheid 
en het enthousiasme van de verschillende partijen heeft Jong Uden hier veel vertrouwen 
in. Jong Uden zet in op een divers aanbod van goede kwaliteit voor jong en oud.  
 
Duurzaamheid in Uden 
Jong Uden volgt met belangstelling de ontwikkelingen op het gebied van duurzaamheid 
binnen onze gemeente. Met de slogan: ‘’koploper in duurzaamheid’’  is het goed om te 
zien dat de gemeente ambitieuze doelstellingen heeft op dit gebied. Zo vindt er momenteel 
een proef plaats om nieuwe inzamelmethodes van afval te onderzoeken; in 2020 wil Uden 
het restafval van 233kg naar 75kg per persoon terugbrengen. Ook worden er 
zonnepanelen op het dak van het gemeentehuis geplaatst, wordt het wagenpark verder 
verduurzaamd en worden er veel duurzaamheidsitems doorgevoerd in de plannen voor de 
nieuwbouw van het Udens College. Jong Uden vindt het goed om te zien dat de gemeente 
haar verantwoordelijkheid neemt op dit gebied en het goede voorbeeld laat zien. 
Duurzaamheid begint een breder publiek te trekken in onze gemeente en dat is ook terug 
te zien in de G1000 Uden waarbij inwoners zich inzetten voor duurzaamheid en het 
energieneutraal maken van Uden in 2035. Hoge ambities waar Jong Uden veel 
vertrouwen in heeft. 
 
Sociaal in Uden 
In Uden wordt er de komende jaren extra geld ingezet om ervoor te zorgen dat 
uitkeringsgerechtigden sneller uitstromen. Dit is een goede ontwikkeling. Zoals wij bij Jong 
Uden vaak zeggen: “Geen hangmat maar een trampoline”! Uit onderzoeken blijkt: Mensen 
worden blij van (het hebben van) een baan, dus wij juichen deze investering dan ook toe!  
 
Jong in Uden 
Deze begroting geeft tevens aanleiding om een doorkijk te maken naar 2016. We zien dat 
volgend jaar de schop in de grond gaat voor de bouw van drie nieuwe scholen. Een 
belangrijk jaar dus voor onze leerlingen uit Uden en omgeving, want naast de onlangs 
opgeleverde scholen verwacht Jong Uden dat het gemeentebestuur samen met de 
schoolbesturen hard blijft werken aan kwaliteitsonderwijs! 
 
Ook ziet Jong Uden, voor onze jeugd met wie het even iets minder goed gaat, 2016 vol 
vertrouwen tegemoet. We zien dat het Udense basisteam jeugd en gezin goed 
functioneert en dat ook het samenspel met huisartsen en gespecialiseerde zorgaanbieders 
enorm verbetert. Na de opstartfase die we dit jaar in de jeugdzorg doormaken, willen we 
deze lijn doortrekken in 2016. 
 
  



Sporten in Uden 
Jong Uden kijkt positief naar de recente ontwikkeling waarbij betrokkenheid van inwoners 
en verenigingen ertoe heeft geleid dat het aanleggen van nieuwe kunstgrasvelden bij 
UDI’19 en Hockey Club Uden naar voren is gehaald. Hierbij wordt niet alleen gedacht aan 
het belang van bewegen en gezondheid, maar ook het belang van elkaar ontmoeten bij 
verenigingen en op een sociale en sportieve manier met elkaar bezig zijn. Jong Uden 
juicht deze daadkracht van harte toe.  
Jong Uden ziet ondanks enkele financiële tegenvallers een begroting met visie voor zich 
liggen en geeft complimenten aan het College. Het College laat met deze begroting 
veerkracht en wilskracht zien. Jong Uden ziet een goede vertaling van het coalitieakkoord 
en daarbij ook flexibiliteit om in te spelen op actuele gebeurtenissen en ontwikkelingen. 
Jong Uden stemt dan ook in met de begroting zoals deze nu voorligt. 
 
Uden krijgt steeds meer kleur! 
 


